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Vi er eier av hytte i Eksjøkilen (Kallsvannsveien). 

Dette hyttefelt er godkjent av kommunen, og pr nå er det 20 hytter i feltet. 

Vi må da benytte 800 meter av Slettåsveien etter avkjøring fra Fylkesveien. Slettåsveien 

ønsker nå kommunen å gjøre privat. 

I Eksjøkilen hyttefelt er det ingen som har Vegårshei som hjemkommune. 

Skal vi da være med på å overta en kommunal vei? Den eiendomsskatt vi betaler i 

hyttefeltet burde vel dekke vedlikehold av de 800 meter. 

Vi håper selvsagt at hele Slettåsveien forblir kommunal. 

  

Slettåsveien benyttes også av mange tur-/friluftsfolk i tillegg til oss hyttefolk og de som 

er fastboende. 

  

Går det så galt at veien blir privat, da er vel bom det eneste riktige. 

Da kan ikke veien benyttes av andre enn de som har hytte/hus her, og det er vel mest 

riktig i forhold til vedlikehold. 

  

Mvh 

Vidar Tors 

Anne-Turid Johnsen 
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